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1 Mötets öppnande. 

● Per Å öppnade mötet. 

2 Godkännande av dagordningen. 

● Dagordningen godkändes.

3 Val av justerare. 

● Per Å är justerare.

4 Godkännande av protokoll. 

● Protokollet godkändes. 

5 Rapporter:

● Status Vite – resegarantin. Kammarkollegiet kontaktas av Lena.

6 Ekonomi:

● Webbetalning. Lena presenterade hur det fungerar inom Friluftsfrämjandet. Vi beslutade att 
vi introducerar webbetalning och skickar information till grenledare som sedan bestämmer 
hur deras grens bokningsvillkor ska se ut. Betalningar till ledare ska undvikas. 

7 Övriga frågor:

● Carina, vårt webteam, berättade om vår hemsida. Vi kan engagera henne mer aktivt, vilket vi 
är tacksamma över. Vi meddelar Carina våra framtida planer. Grenledare eller 
styrelseledamot kan eska om ändringar. Övriga bör kontakta grenledare eller styrelsemedlem.

● Grenledarfrågan barnverksamheten. Vi fortsätter försöka få kontakt med dagens spindlar för 
att se hur frågan om barnspindlar kan lösas. Vi bjuder med några påtänkt till nästa 
styrelsemöte. 

● Projektledare bytesmarknaden. Lena kontaktar påtänkt kandidat.
● Rapport från regionens årsstämma. Per N och Kjell rapporterade därifrån.

● Kontakt med Krisvis. Ing-Marie tar kontakt. 

8 Årshjul för styrelsen:

●

9 Nästa styrelsemöte:

● Nästa styrelsemöte blir den tisdagen 21 då vi försöker få med barnledare, därefter tisdagen 
den 11 juni. Vi återkommer till plats. 



10 Mötets avslutande:

● Per Å avslutade mötet. 


